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	 Vise	 tălmăcite	 în	 ascunzişurile	 gândului,	 dorinţe	 atât	
de	neînţelese,	imposibil	de	cuprins	între	graniţele	realităţii,	
trăiri	nemaivăzute,	abandonate	undeva	în	dinamismul	unui	
spirit	expansiv.	Toate	sunt	ale	sale.	Ale	adolescenţei	ce	cau-
tă	mereu	 să	 fure	 din	 imperfecţiuni	 înţelesul	mut	 al	 vieţii	

fragede,	să	oprească	timpul	între	două	zboruri:	al	inocentei	copilării	ori	al	apăsătoarei	matu-
rităţi.
	 De	 fapt,	 ce	 ar	 putea	 fi	 adolescenţa	 decât	 o	 clipă	 veşnic	 suspendată	 în	 ob-
scurul	 labirint	 al	 eternităţii	 momentelor?	 Scântei	 iluzorii	 ce-n	 apus	 se	 topesc?	
Sau	 poate	 misterul	 fiinţei	 pierdute	 în	 tezaurul	 întrebărilor	 şi	 al	 răspunsurilor?
		 Scriu	 şi	 respir.	 Respir	 adânc	 aerul	 parfumat	 al	 zilelor	 de	 tinereţe	 şi,	 parcă,	 nu	 mă	
mai	satur.	Când	adolescenţa	 îţi	sare	 în	faţă,	pe	nepregătite,	 totul	o	 ia	de	 la	zero.	Eşti	ca	un	
nou-născut.	Tot	 ce	 ai	 fost	 încremeneşte	 şi,	 tot	 ce	 urmează	 să	 devii,	 dobândeşte	 limpezime		
unică.	 Pentru	 prima	 oară,	 poţi	 contempla	 cu	 privirea	 iniţiată	 lucrurile	mărunte,	 asculta	 in-
tens	 interferenţa	 sunetelor,	 în	 fond,	 convergi	 la	
o	 transgresiune	ritualică	spre	propria	depăşire	a	
ingenuităţii.	 Reţii	 vorbe	 fantasmagorice	 ce	 fas-
cinează	 prin	 nemărginirea	 lor,	 învârţi	 la	 nes-
fârşit	 piesele	 	 din	 care	 existenţa	 se	 formează,	
într-un	 obsedant	 joc,	 oarecum,	 satisfăcător,	
precum	 numeroasele	 faţete	 ale	 cubului	 Rubik.
	 Adolescenţa,	 într-o	 irepetabilă	 geneză,	
apare	ca	un	sâmbure	de	simţuri	umane,	conduse	
de	acea	muzică	a	sferelor	şi	de	glasurile	relicvelor	
ancestrale,	iar	între	ele	se	conturează	Fiinţa unică	
şi	 tainică.	 Mă doare ceva între auz şi vedere,	
spunea	Nichita	Stănescu,	vădind	tocmai	împletirea	nuanţelor	din	care	e	compusă	însăşi	firea	
adolescentină	–		deopotrivă	line,	deopotrivă,	învolburate	–	precum	apele	în	curgerea	lor	fluidă.	
	 Doar	acum	eşti	tot	ce	s-a	vrut	întruchipa	şi	voia	divină,	şi		voia	vidului	terestru,	iar	vân-
tul	proteic	te	poartă	mereu	spre	misteriosul	sens	al	formării	tale.	Ăsta-i,	cu	siguranţă,	începu-
tul!	A	ce?	Prea	insignifiantă	ar	fi	explicaţia.	Să	zicem,	pur	şi	simplu,	al	desăvârşirii	omeneşti.

Sub	acorduri	
efemer-adolescentine

Ioana Hodârnău
clasa a XII-a F

Editorial



EXUVII  | 3

Poate	emoţionaţi,	poate	
stresaţi

        30 octombrie. Joi. Dimineață...

					...	nu	chiar	ca	orice	zi	de	joi.	În	orar,	ace-
leaşi	ore,	nu	pare	a	fi	nimic	în	neregulă.	Pro-
fesori	noi,	nu.	Colegi	noi,	nu.	S-ar	zice	că,	de	
fapt,	e	o	zi	obişnuită	de	joi.		Dacă	îi	întrebăm	
pe	 cei	 de	 la	 gimnaziu,	 chiar	 e	 o	 zi	 obişnui-
tă	de	joi.	Singurul	eveniment	ar	fi,	poate,	un	
test-surpriză.	Dar	 să	 îi	 întrebăm	 pe	 aşa-zişii	
boboci.	Știți	voi,	cei	care	au	făcut	primii	pași	
în	junglă	și	care	urmează	să	locuiască	aici	în	
următorii	patru	ani	(cel	puțin).	Da,	la	ei	pare	a	
fi	altă	atmosferă.	Ziua	începe	la	fel,	dar	parcă	
nu	 se	mai	 sfârșesc	orele	odată.	Lecția	de	zi,	
lecția	nouă,	ochii	îndreptându-se	spre	ceas	și	
așteptând	ca	minutarul	să	ajungă	la	cifra	12,	
eliberând	clopoțelul	care	să	elibereze,	la	rân-
dul	său,	ochii	ce	se	uitau	mai	înainte	la	minu-
tar.

 Ora 
16:00. Str. 
Universi-
tății nr. 3. 
SIN...

      

...	 strada	 mai	 aglomerată	 decât	 de	 obicei.	
Din	 toate	părțile	 se	 ivesc	grupuri	de	 liceeni.	
Nu	 degeaba	 tema	 balului	 este	 Around the 
world.	 Doi	 domni	 diriginti	 ai	 nou-veniților	
îi	 întâmpină	 la	 intrare	 și	 îi	 salută	 cu	 priviri	
prieten-	 oase	 pe	 toți	 cei	 care	 scot	 biletul	 de	
intrare	și	pășesc	în	interiorul	social clubului.	
Poate	emotio-	nați	sau	poate	doar	stresați	sunt	
și	 organizatorii,	 elevii	 din	 a	 X-a,	 boboci	 ai	
anului	 trecut,	care	fac	kilometri	prin	săli,	pe	
scări,	afară	și	 iar	 înapoi,	 înăuntru,	 în	spatele	
scenei,	 coordonând	 întreaga	 populație.	 Dar	
să	nu	uităm	că,	de	fapt,	cei	mai	emoţio-	nați	
sunt	înșiși	pretendenții	la	titlul	de	Miss	și	Mr.		
Boboc	ai	liceului	nostru.	Ca	în	fiecare	an,	se	
oferă	 	 și	 titlul	 de	 Miss	 și	 Mr.	 Popularitate,	
iar	cei	de	pe	locurile	2	si	3	nu	vor	fi	ignorați,	
bineînţeles.

           Ora 18:30. Aceeași locație...

						...	După	două	ore	de	acomodare	și	destin-
dere,	lupta	pentru	coroană	poate	începe.	Tania	
Fărcaș	și	Vlad		Simonescu,	încoronații	de	anul	
trecut,	cheamă,	pentru	prima	probă,	cele	șapte	

Darius Negrea
clasa a X-a F

Evenimente din şcoală
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